
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 1. februar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Hvad har ministeren gjort for at søge dialog med festivalerne om deres situation i forhold
til, hvilke scenarier landet står i til sommer, da de danske festivaler står overfor endnu en
sommer under påvirkning af covid-19 og derfor lige nu er i tvivl om, hvad og hvor meget
der kan planlægges?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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